
 1 

                 
  REPUBLIKA HRVATSKA 

    ISTARSKA ŢUPANIJA  

       OPĆINA FAŢANA 

Općinsko vijeće Općine Faţana 

Klasa: 021-05/10-01/3 

Urbroj: 2168/08-03/00-10-4 

Faţana, 05. travnja 2011. godine 

 

ZAPISNIK 

sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Faţana,  

odrţane dana 05. travnja 2011. godine s početkom u 18,00 

 

Prisutni: Nikša Ristić, Jagoda Devescovi, Damjan Milekić, Mario Predan, Mitar 

Gavočanov Timotej Pejin, Lorena Ţunić, Ivan Marčeta, Gracijela Bilić, Dušanka Šuran, 

Marinko Gazić, Mirko Novak i Marino Piljan 

Odsutni: / 

Ostali: Pročelnica JUO-a Margareta Stipančić, Predsjednik ZSUF gdin. Bojan Skočilić i 

bivša tajnica ZSUF Marija Ines Mirković novinari, građani 

Zapisničar: Snjeţana Nikolić 

 

D N E V N I   R E D:  

 

1. Izvješće Zajednice sportskih udruga Faţane za 2009. i 2010. godinu 

 

Predsjednik vijeća (u daljnjem tekstu: Predsjednik) pozdravio je sve prisutne te je 

nakon prozivke utvrdio kvorum od 13 vijećnika. 

 Prije nego što se prijeđe na dnevni red, predsjednik je upoznao prisutne da je 

dostavljen amandman vijećnika Gazić Marinka i to na izmjene i dopune dnevnog reda 

kao i zahtjev za dopunu dokumentacije za 21. sjednicu što je svim vijećnicima i 

dostavljeno neposredno prije početka sjednice. 

 Nadalje je naveo da dostavljeni amandman, prema čl. 33. Poslovnika, ne moţe 

dati na glasanje iz razloga što predlagatelj koji predlaţe donošenje akta mora dostaviti 

prijedlog akta sa obrazloţenjem koji on nije dobio. Zatim zahtjev za dopunu 

dokumentacije za 21. sjednicu Vijeća, financijska izvješća i kontrola koji se traţi za 2009. 

i 2010. godinu, isto mogu dati predsjednici sportskih udruga, a ukoliko netko od vijećnika 

misli da mu to treba, za isto se mogu obratiti predsjedniku Zajednice sportskih udruga 

gdin. Bojanu Skočiliću. 

 Što se tiče izvješća o utrošenim sredstvima sportskih udruga, predsjednik također 

smatra da je iste dobio predsjednik Zajednice gdin. Skočilić, a raspoloţiva dokumentacija 

vezano uz kredit NK Mladost moţe reći samo to da je to NK Mladost samostalna pravna 

osoba te je odgovorna za svoje obveze prema Zakonu, a koja je duţna sve dostaviti 

Zajednici sportskih udruga. 

 Nadalje, vijećnik Gazić traţi i popis članova svih članica Zajednice sportskih 

udruga Faţane,  što  je dobiveno sa materijalima za 21. sjednicu, te se podaci nalaze na 

zadnjoj stranici dostavljenog materijala. 
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 Nakon izloţenog, predsjednik je dao na glasanje predloţeni dnevni red te je 

konstatirao da je sa 

 11 glasova ZA i to vijećnika: Nikša Ristić, Jagoda Devescovi, Damjan Milekić, 

Mario Predan, Mitar Gavočanov Timotej Pejin, Lorena Ţunić, Ivan Marčeta, 

Gracijela Bilić, Dušanka Šuran i Mirko Novak,  

 1 glasom protiv vijećnika Gazić Marinka i 

 1 glasom SUZDRŢAN vijećnika Piljan Marina  dnevni red usvojen. 

 

 Predsjednik je dao riječ predsjedniku Zajednice sportskih udruga gdin. Bojanu 

Skočilić. 

 Gdin. Skočilić je pozdravio sve prisutne te je izjavio da mu je zadovoljstvo 

objasniti i upoznati vijećnike sa svim podacima o poslovanju i radu Zajednice sportskih 

udruga te da je prije godinu dana na godišnjoj izbornoj skupštini izabran za predsjednika 

zajednice. Isto tako je naveo da nije očekivao ovako veliki posao i veliku obvezu obzirom 

je ovo volonterska duţnost, a kako se istoga prihvatio, svakako nastoji i nastojat će svoje 

obveze obavljati za dobro svih i sveopći interes. 

 U svakom slučaju, od početka rada Zajednice po prijedlogu Programa i plana 

Zajednice, nastojao je unijeti nekakve promjene i unapređenja, a prvenstveno u smislu da 

rad Zajednice bude javni i dostupniji svima te da se zna što se događa i radi u Zajednici. 

 Nadalje je naveo i obećao je da će raditi na problemu za koji je znao i ranije dok 

je bio član Zajednice, a to je korištenje školske dvorane i problema nogometnog terena u 

Valbandonu koji još uvijek nije u funkciji. U cilju navedenog, uz pomoć članova 

Zajednice te općinske vlasti, sa OŠ Faţana je pitanje školske dvorane riješeno do jednog 

dijela, ali još uvijek nije riješeno do kraja, te se iskreno nada da će najam školske dvorane 

biti još i povoljniji.  

 Prvi problem na kojega se naišlo jest taj da dvorana nije bila plaćena do prve 

polovice 2010. godine te su praktički bili ucijenjeni da se od devetog mjeseca neće moći 

ulaziti u dvoranu ako se troškovi najma iste ne podmire u cijelosti. Od Općine Faţana je 

bilo razumijevanja te je dobivena pomoć kako bi se riješio postojeći dug, a sportaši 

nastavili trenirati u dvorani (košarkaški klub, odbojkaški klub i Tae kwon do). Mišljenja 

je da bi stvarno bilo šteta da iz tog razloga sportaši ne nastave i dalje sa svojim 

treninzima te zahvaljujući s predstavnicima općine taj problem je riješen.  

 Rješenje je nađeno na način da se praktički cijena najma dvorane smanjila za 30% 

na način da se nije naplaćivao školski već sunčani sat. Uspjelo se dobiti smanjenje i za 

prvu polovicu godine, također je čistačica koja je prije bila plaćana posebno, ušla u cijenu 

najma dvorane. Bez obzira što su dobivene preporuke od ţupanijskog sportskog saveza 

da najam dvorane ne bi trebao imati ekonomsku cijenu nego cijenu koja će pokriti 

troškove koja će omogućiti djeci i mladima da treniraju u toj dvorani, tako da ostaje 

zadatak da se za ubuduće eventualno još više poboljša navedena situacija. 

 Što se tiče aktivnosti za nogometno igralište u Valbandonu, stekao je dojam da su 

informacije različite od strane općine, sportaša i igrača te osobno nije puno napravi nego 

je sa načelnicom organizirano dva sastanka na kojima su izmijenjan iskustva, zatim 

preneseni su napori općine koji se čine kako bi se što prije počelo igrati na tom terenu. U 

tim razgovorima ponuđena je suradnja samo NK Valbandon da oni svojim angaţmanom i 

radom mogu pomoći rješavanju problema koji se treba što prije riješiti. 
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 Nadalje, dobivene su ponude za bušenje vode na jednom dijelu terena, te se 

poslije toga inicirala izrada priključka na tom terenu kako bi se što prije zazelenio 

travnjak. 

 Isto tako je naveo da Zajednica ima devet članica, a od prošlogodišnje skupštine 

primljen je i Klub sportskog ribolova Parangal iz Valbandona. Vrlo skoro se očekuje 

godišnja Skupština te je zaprimljen još jedan zahtjev za primanje još jedne članice u 

Zajednicu. 

 Sam način rad i poslovanja po Statutu, dakle Godišnje skupštine, Izborne 

skupštine, sastanci Izvršnih odbora, sastanci Nadzornih odbora sve funkcionira kako bi i 

trebalo funkcionirati, a za što osobno i nema primjedbi. Odaziv na sjednice je vrlo dobar, 

a bilo ih je desetak u 2010. godini, na kojima se raspravljalo o problematici zajednice, o 

aktivnostima pojedinih klubova, kako se moţe jedan drugom pomoć i kako mogu biti 

Zajednica u pravom smislu te riječi. 

 Što se tiče financijskog dijela koji spada u nadleţnost zajednice, sredstva koja 

dolaze na račun zajednice dijele se po ključu raspodjele koji se određuje na Godišnjoj 

skupštini, a prijedlog se razmatra na Izvršnom odboru što je sada aktualno, a skupština se 

planira za cca. dva tjedna. Drugi dio novaca koja dolaze u Zajednicu, plaćaju se 

najamnine školske dvorane, nogometnog terena i drugi troškovi Zajednice za poslovanje 

iste. 

 Predsjednik se zahvalio na izlaganju gdin. Skočilića te se ispričao što je zaboravi 

opravdati načelnicu koja nije mogla prisustvovati sjednici zbog bolesti, a zamjenik 

načelnice je na sluţbenom putu i ukoliko stigne, svakako će nastojati doći na sjednicu. 

 Nadalje je, prije otvaranja rasprave rekao da se vide pomaci rada Zajednice, time 

ne špota rad bivšeg vodstva Zajednice. 

 Isto tako, ukoliko smatra potrebnim da se izjasni, daje riječ vijećniku Gavočanov 

koji je ujedno član Zajednice sportskih udruga i predsjednik Odbora za sport i kulturu, na 

što je vijećnik Gavočanov rekao da ne vidi potrebu da se dodatno izjašnjava i daje 

objašnjenja. Smatra da je predsjednik naveo sve o radu i načinu funkcioniranja Zajednice. 

 Predsjednik također daje riječ i predsjedniku Klubu vijećnika IDS-a  Ivanu 

Marčeta, obzirom je na nekoliko prošlih sjednica bilo pitanja o Zajednici, na što je 

vijećnik Marčeta rekao da nema potrebu, a da će se svakako uključiti u raspravu. 

  

 Predsjednik je otvorio raspravu. 

 Vijećnik Novak je iznio svoje mišljenje te ne vidi svrhu ove tematske sjednice jer 

se zna koliko se od općine odvaja za Zajednicu, a igrom slučaja je i predsjednik Kluba 

sportskog ribolova Parangal te zna kako funkcionira Zajednica te je po njemu sve 

transparentno te nema neke velike rasprave oko toga. Zna se da svaki klub ima svog 

predstavnika u Zajednici te će se sjesti tamo i odlučiti kako će se dobiveni novac 

raspodijeliti.   Jedino mu nije jasna stavka u bilješkama uz financijski izvještaj od 

01.01.2010. do 31.12.2010. godine, pod prihodima „točka 3. donacija Općine Faţana 

namjenski za podmirivanje dugova najma dvorane i najma nogometnog terena u 

Valbandonu je 65.000,00 kn“. U rashodima kaţe: „plaćanje dobavljačima za 2009. 

godinu – dug iz 2009. godine je 71.857.,00 kn“. Smatra da je taj iznos kompletan dug iz 

prethodne godine te je razlika istog u iznosu od 6.852,0 kn te mu nije jasno gdje se opet u 

idućoj godini stvorio dug od 44.515,77 kn. Nadalje, kaţe da se  u Zajednici po pitanju 

istog sjelo i razgovaralo o tome, te je dogovoreno da se ove godine prebije taj dug 

Zajednica napokon počne raditi sa nulom i svakako će podrţati isto. 

 Gdin. Skočilić je naveo da je po Proračunu bilo namijenjeno 1.000.000,00 kn za 

Zajednicu, ta sredstva se raspoređuju po ključu raspodjele koji je dogovoren na Skupštini. 
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Plaćanje dobavljačima za 2009. godinu, u principu ovdje je prikazana cijela matematika 

koja je jasna. Riješenja su dugovanja iz 2009. te je stvoren taj dug kroz 2010. godinu za 

koju nije bilo sredstava da se riješi. 

 Vijećnik Ristić pita da li je prilikom preuzimanja predsjedništva Zajednice, 

preuzeo Zajednicu sa pozitivnom ili negativnom bilancom, na što je gdin. Skočilić rekao 

da se iz financijskog izvještaja za 2009. godinu, vidi se da je taj dugo u iznosu od 

71.000,00 kn postojao. S time je bio upoznat kao i svi članovi Zajednice. 

 

 Vijećnik Predana zanima sljedeće: 

 1. Po Izvješću o poslovanju 2009. godine, prikazano je ukupno dugovanje u 

iznosu od 76.334,00 kn, a na računu je bilo 4.400,00 kn što znači da je 71.857,00 bilo u 

minusu te ga zanima da li je istina da je u 2009. utrošeno cca. 15.000,00 kn na troškove 

reprezentacije te ukoliko je to istina tko je to utrošio, gdje i po čijoj odluci? 

 Tajnica Zajednice je odgovorila da je u 2009. godini utrošeno 10.469,15 kn za 

reprezentaciju, od toga su dva računa za Lanaton – donesena je odluka da se sportašima 

kupi u vidu poklona  i račun za olimpijadu DV gdje je u Miracolu kupljena voda, sokići i 

slično5.390,81 kn te još jedan račun u iznosu od 78,34 kn, na što je vijećnik Predan naveo 

da se u financijskom poslovanju iz 2009. takvi podaci ne mogu naći. 

 

 2. Nadalje, vijećnika Predan zanima vezano uz stipendiju, koga se to stipendira u 

iznosu od 7.200,00 kn, na što je gdin. Skočilić naveo da se prema odluci Izvršnog odbora, 

bio način da se plaćaju usluge knjigovodstva tajnice.  

 

 3. Zatim ga zanima da li je završni račun za 2009. godinu predan na vrijeme u 

zakonskom roku, obzirom ima saznanje od nekih članova Zajednice da je isti ispravljan i 

ako je zbog čega je, na što je tajnica Zajednice odgovorila da je završni račun predan na 

vrijeme i to 26.02.2010. godine, a nakon toga je 05.07.2010. godine predan i ispravak 

financijskog izvješća.  

 

 Vijećnicu Devescovi zanima koliki je dug za dvoranu za 2009. godinu te od kada 

se pojavljuje dug za najam dvorane, na što je je tajnica navela da je zapravo svake godine 

Zajednica je bila u situaciji da je jedanaesti, dvanaesti, a nekada i deseti mjesec, uvijek su 

ti računi bili upitni. Tako je u 2009. godini su ostala tri računa i to za deseti mjesec 

19.190,00 kn, za jedanaesti mjesec  23.750,00  te za dvanaesti mjesec 16.150,00 kn. 

 Nadalje, vijećnicu Devescovi zanimaju okvirno troškovi najma dvorane za 2008., 

2009. 2010. godinu na što je tajnica Zajednice rekla da su troškovi za 2009. godinu bili u 

iznosu od 218.160,00 kn (od toga 40.000,00 kn najma za NK Valbandon), troškovi za 

2008. godinu su u iznosu 195.560,00 kn (od toga 24.000,00 kn za NK Valbandon) te 

troškovi u 2010. godini su 203.706,85 kn (od toga 40.000,00 kn za NK Valbandon) i za 

2007. godinu 163.780,00 kn. 

 

 Vijećnicu Ţunić zanima da li je u razdoblju od 01.01.2009. do 30.06.2009. godine 

poslovni rezultat Zajednice bio pozitivan ili negativan, na što je tajnica navela da se radi 

o tome da se školska dvorana koristi najviše od devetog pa do kraja dvanaestog mjeseca, 

zatim od siječnja do polovice lipnja. Vijećnica Ţunić je pohvalila aktivnosti Zajednice da 

smanje cijenu najma dvorane za 30 %. Mišljenja je da je to znatan prihod i za školu i 

dovoljno sredstava za neko minimalno odrţavanje ove sportske dvorane. 
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 Vijećnik Pijan je objasnio zbog čega je bio suzdrţan kod usvajanja dnevnog reda, 

iz razloga što smatra da se o problematici i ostalim pitanjima vezanim uz Zajednicu, treba 

razgovarati isključivo za ovim stolom, svi zajedno, te ukoliko ima problema da se isti 

riješi. Pohvaljuje tematsku sjednicu te svakako smatra da je uz ovu sjednicu trebalo dobiti 

u prilogu financijska izvješće svih sportskih klubova, a upravo zato jer sredstva poreznih 

obveznika, između ostalog, idu i na račun Zajednice. Isto tako se zna ključ raspodjele 

sredstava, ali se ne zna kako se ta sredstva troše i kamo završavaju. Ne sumnja, budući da 

je dugogodišnji djelatnik i aktivni sportaš, da netko tim sredstvima manipulira te da se 

troše nenamjenski, ali upravo zato da pojedinci ne bi krivo interpretirali ovih milijun 

kuna, jer nekome više znači jedno rasvjetno tijelo ispred kuće, a ne milijun kuna za sport. 

Upravo iz tih razloga smatra da su se trebali dostaviti podaci svih sportskih članica, 

obzirom su sve morale podnijeti financijska izvješće do 31.03.2011. godine.  

 Iz tog razloga smatra da je ova tematska sjednica zatvorena u nekim okvirima te 

se diskusija ne moţe razviti do kraja jer hvali dio podataka o kojima bi se mogli pozitivno 

ili negativno očitovati. 

 Nadalje, na 16. sjednici Općinskog vijeća je postavio pitanje vezano uz kredit 

jedne sportske članice te je dobio odgovor da Općina Faţana nema ingerenciju za isto te 

da se obrati Zajednici te je isti i poslao da bi dobio djelomičan odgovor od predsjednika. 

Naime, dobio je ugovor o cesiji, zatim dopise između banke i Zajedince. Smatra da kao 

vijećnik ima pravo dobiti Ugovor o kreditu sklopljen između PBZ-a i NK Mladost iz 

Faţane iz razloga što se rate kredita koje se otplaćuju sredstvima iz proračuna a koji se 

puni iz općinske kase tj. sredstvima poreznih obveznika. Dok god se sredstvima poreznih 

obveznika otplaćuju rate kredita, smatra da ti porezni obveznici imaju pravo znati kolika 

je rata, koja je kamata i sve ostalo što ide uz kredit. 

 Molio bi predsjednika Skočilića da mu u dogledno vrijeme dostavi Ugovor o 

kreditu. 

 Predsjednik vijeća je naveo da je u uvodnom dijelu rekao da sve sportske članice 

Zajednice svoja financijska izvješća dostavljaju Zajednici. Što se tiče NK Mladost, 

također je naveo da se radi o samostalnoj pravnoj osobi koja je odgovorna za svoje 

obveze prema Zakonu te ih uredno i otplaćuje.  

 Pročelnica je također navela da je na jednoj od sjednica Vijeća već upoznala sve 

vijećnike da Općina Faţana nije imala nikakvog utjecaja, niti je općina posredovala niti je 

jamčila, niti je davala bilo kakvu suglasnost ili garanciju, kada je NK Mladost dobivao  

kredit. NK Mladost je udruga građana, a općina nije niti osnivač niti ima bilo kakav 

utjecaj na odlučivanje u nogometnom klubu. Sve sportske udruge, udruţivanjem u 

Zajednicu, pristale su na financiranje po Zakonu o sportu, a to znači da se financira 

Zajednica sportskih udruga, a ona je odgovorna za zakonito i namjensko korištenje i 

raspodjelu tih sredstava. 

 Vijećnik Piljan i dalje ostaje kod svog zahtjeva, a to je da mu se dostavi Ugovor o 

kreditu. 

 Gdin. Skočilić se nadovezao uz prethodno te je naveo da je financijsko izvješće o 

radu Zajednice za 2010. godinu dostavljeno u Općinu Faţana. A što se tiče kredita NK 

Mladost Faţana, u dostavljenom odgovoru je sve pojašnjeno što se tiče Zajednice i 

nogometnog kluba. Samo poslovanje NK te kredit je stvar NK Mladost tako da bi se za 

takve podatke trebalo obratiti direktno navedenoj  sportskoj članici jer samo poslovanje 

kluba Zajednica ne moţe ulaziti.  

 Pročelnica se nadovezala te je rekla da su tijela NK Mladost donijela odluku o 

kreditu te su sami odgovorni za otplatu tog kredita.  
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 Vijećnicu Ţunić zanima, obzirom iz bilješki uz financijski izvještaj stoji da je 

donacija Općine isplaćena cesijom u iznosu od 50.000,00 kn u 2010. godini, te ju zanima 

s kojim datumom je isplaćena cesija, da li je bila jedna ili više njih, na što je gdin. 

Skočilić naveo da sredstva isplaćena cesijom  su sredstva koja su bila isplaćena u trećem 

mjesecu NK Mladost.  

 Nadalje, vijećnica Ţunić pita da li sve članice dobivaju isti dan isplatu sredstva iz 

zajednice na što je gdin. Skočilić navodi da se vidi da su sve članice dobile sredstva po 

ključu raspodjele kako je Skupština odlučila. U ovom slučaju je bilo dogovoreno da NK 

Mladost zbog svog poslovanja dobije 50.000,00 kn, pa je u narednom periodu prebijeno, 

kako bi se u konačnici došlo na istu isplatu tijekom godine. 

 Vijećnica Ţunić navodi da je Ugovor o cesiji jedna vrsta jamstva poslovnoj banci 

da ukoliko NK Mladost ne izvrši isplatu da će to izvršiti Zajednica u ime tog kluba, na što 

je gdin. Skočilić naveo da se radi o Cesiji na poziv te ukoliko se čita sve vidjet će se da se 

osigurao u komunikaciji sa bankom da potpisivanjem te cesije na poziv ne moţe nikako 

ugroziti poslovanje i rad bilo koje članice niti Zajednice u cjelini. 

 Nadalje, vijećnica Ţunić je pitala tko je tajnik Zajednice, na što je gdin. Skočilić 

rekao da je od drugog mjeseca tajnik Marino Tavra. 

 Vijećnica Ţunić je pitala da li je gdin. Tavra student, na što je gdin. Skočilić 

izjavio da je gdin. Tavra diplomirani ekonomist. 

 Vijećnica Ţunić je konstatirala da u Planu ne bi smjelo biti planirano 4.200,00 kn 

na ime stipendije te se ne moţe sloţiti i prihvatiti takvo izvješće. Gđa. Marija Ines 

Mirković, bivša tajnica ZSUF-a,  je navela da je tako dogovoreno na izvršnom odboru još 

u početku, prije četiri godine, a to je napravljeno na takav način da se ne bi plaćali 

doprinosi, na što je vijećnica Ţunić pitala vijećnike da li su svi čuli što je gđa. Marija Ines 

Mirković rekla, na što je potvrdno odgovoreno, te joj se zahvalila na odgovoru. 

 Gdin. Skočilić je shvatio da ga se pita tko je novi tajnik te je i odgovorio da je od 

drugog mjeseca ove godine novi tajnik gdin. Marino Tavra, a period o kojem se prije 

pričalo, je prethodni period. 

 Vijećnica Šuran je navela da 100.000,00 kn kredita koji je digla NK Mladost, 

smatra da neće biti dostatno, a misli da novaca nije nikada dosta, pogotovo danas kada 

više nema sponzora te će svakako za sport trebati izdvojiti i tristo ili četiristo tisuća kuna 

više. U svakom slučaju blje je da su mladi na sportskim terenima nego na ulici ili da rade 

štetu na neki drugi način. Obzirom je u uvodnom dijelu rekao da je dosta napravljeno i da 

se radi dosta na transparentnosti, nije vidjela da se ranije nije radilo na transparentnosti 

naime, trebalo je uvest Zajednicu u rad, a mišljenja je da je Marko Radolović veoma 

zasluţan za isto, puno je vremena odvajao te bi voljela da se nastavi na isti način ili i 

bolje.  

 Pitanje je postavila predsjedniku Skočilić vezano uz potpisivanje Ugovora o cesiji 

na kojem stoji da je isti potpisan 09.11.2010. godine, a zapisnik sa sastanka izvršnog 

odbora odrţan je 18.11.2011. godine, gdje je predsjednik članicama dao informaciju o 

tome. Smatra li predsjednik Zajednice da je to transparentno te da je isto u redu, na što je 

gdin. Skočilić naveo da je osobno suglasan i podrţavao je rad Marka Radolovića te nije 

rekao da je do sada rad bio netransparentan već je isti doveo na jedan drugi nivo i to 

elektronsku komunikaciju. Apsolutno nema primjedbi na transparentnost rada Zajednice, 

čak štoviše, nitko od članova Zajednice nije bio uskraćen za bilo kakvu informaciju  niti u 

prethodnom periodu te vjeruje da će tako biti i nadalje. 

 Kao Predsjednik Zajednice na zahtjev NK Mladost, nakon konzultacije sa 

bankom i potvrde da isto potpisivanje Ugovora o cesiji na poziv ne mogu  utjecati na rad 
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i poslovanje ostalih članica i same Zajednice potpisao je ugovor i o tome je informirao 

izvršni odbor. 

 Vijećnica Šuran ponovno pita da li predsjednik Zajednice smatra da je 

transparentno to što je učinio, na što je gdin. Skočilić rekao da je transparentno u slučaju 

kada nitko od ostalih članica zajednice pa ni sama Zajednica nije ugroţena. 

 

 Vijećnik Gavočanov je zamolio da se isto tako sazove jedna tematska sjednica na 

temu NK Mladost jer se indirektno postavljaju pitanja Zajednici, a proziva se NK 

Mladost. Vijećnik Gavočanov navodi da se radi više nego transparentno i pošteno. 

Sjednica Općinskog vijeća gdje se non-stop dotiče NK Mladost. Tko god ţeli, moţe doći 

u NK Mladost, izvršiti uvid u dokumentaciju, postaviti pitanje što ga zanima i slično. 

Ovo je klub koji ove godine slavi 50. godina svog postojanja, da li ovoj općini i ovom 

vijeću znači nešto 180 omladinaca koji su u ovom klubu. I u Zajednici kao član i u 

Odboru za sport i kulturu kao predsjednik istog, učestvuje korektno i pošteno.  

 Nadalje je naveo da se prije dizanja kredita raspitalo kod većine poslovnih banaka 

te je rečeno da je ovo privatna stvar kluba. Ugovor o kreditu je poslovna tajna i to između 

onoga tko ga je digao i poslovne banke. Mišljenja je da bi bilo nekorektno prema svima 

kada bi se tim ugovorom „mahalo“.  Kao vijećnik i mještanin ove općine se pita da li se 

uopće ţeli sve ovo što se ima, da li je ovo bogatstvo ili teret nekome i slično. Ako je 

netko nešto ukrao će završiti u crnoj kronici te će se i odgovarati za isto. Mišljenja je da 

se zna tko će odlučivati o istome ako se desi, a ne ovo Općinsko vijeće. Ovdje se više 

puta prozvalo i njega i načelnicu i predsjednika Vijeća o stvarima koje nisu teme Vijeća.  

 Uredno se predaje završni račun, na koji nije dobivena nikakva primjedba. 

 Ako je do toga da se sazove tematska sjednica za NK Mladost, neka se sazove i 

da se konačno jednom ta tema raščisti.  

 Na kraju je naveo da je Zajednica sportskih udruga veoma napredovala od 2001. 

godine što mogu potvrditi bivši i sadašnji predsjednik. 

   

 Vijećnik Piljan se nakratko osjećao i prozvanim od vijećnika Gavočanov te je 

njegovo pitanje bilo upućeno Vijeću te nikako ne ide protiv nogometnog kluba Mladost 

obzirom je i on svoje najljepše trenutke proveo u tom klubu. Isto tako nitko nije rekao da 

su sredstva za rad dostatna, upravo suprotno. Također je naveo da je Ugovor tajna 

ukoliko netko osobno ima kredit, ali onaj ugovor koji se financira od sredstava poreznih 

obveznika više nije tajna.  

 

 

Sjednica završena u 19,00 sati.  

Zapisničar: 

Snjeţana Nikolić 

          Predsjednik 

                  Damjan Milekić 


